
З ДОБРОМ У СЕРЦІ
Незабаром мине два роки відтоді, як з ініціативи Ганни Василівни 

Бубнової був організований Міжнародний благодійний фонд Святої 
Марії. Два роки щиросердної допомоги, копіткої роботи з малоіму- 
щими, багатодітними сім’ями, дітьми-сиротами, інвалідами та ве
теранами Великої Вітчизняної війни, два роки служіння в ім’я добра 
заради тих, кому нелегко жити нині, у наші непередбачувані часи.

Звісно, зразу напрошу
ється питання: що це за бла
годійний фонд? Знаємо ми 
таку благодійність, а чи не 
криється за її маскою якась 
там чергова комерційна 
структура, що впевнено об
крадає тих самих малоіму- 
щих та знедолених? Але такі 
думки безпідставні, коли 
йдеться про міжнародний 
благодійний фонд Святої 
Марії. За два роки своєї ді
яльності фонд жодного разу 
не займався комерцією, 
вкладаючи усі внесені спон
сорами кошти у реальну до
помогу бідуючим.

Що ж це за організація 
- Міжнародний благодій
ний фонд Святої Марії, на 
кого спрямована його ді
яльність? Саме для того, 
щоб з ’ясувати ці питання, 
я й завітав на тиху, краси
ву вулицю Герцена Шев

ченківського району міста 
Києва, де в офісі фонду зус
трівся з його президентом 
Г. В. Бубновою.

- Ганно Василівно, 
коли і ким був заснований 
фонд?

- Міжнародний благодій
ний фонд Святої Марії за
снований восени 1994 року. 
Чому міжнародний? Просто 
серед засновників фонду 
були іноземці, які і зробили 
свої перші внески.

- З ким працює ваша 
добродійна організація, 
тобто хто користується 
допомогою фонду?

- В основному це діти, 
позбавлені елементарної 
ласки, діти, які з тих або ін
ших причин погано матері
ально забезпечені, які пе
редчасно осиротіли, пос
траждали внаслідок аварії 
на Чорнобильській АЕС.

Велику увагу 
ми приділяє
мо також об
дарованим ді
тям, для яких 
встановлено 
щ о м і с я ч н у  
с т и п е н д і ю .
Таку ж сти 
пендію отри
мують ще й 
двадцять кур
сантів війсь
кових на
вчальних за 
кладів Києва, 
які залиш и
лись без
батьків.

Окрім цього фонд надає 
постійну допомогу одиноким 
громадянам похилого віку. У 
Святошино є будинок пре
старілих, над яким ми взяли 
шефство. На Новий рік та 
інші свята ми їх поздоров

ляємо, робимо подарунки, 
влаштовуємо концерти, у яких 
беруть участь наші стипен
діати.

- Знаю, що фонд за
ймається оздоровленням



дітей Чорнобиля. Розка
жіть докладніше про цю 
акцію.

- Як минулого, так і цього 
року ми оздоровлюємо дітей 
із захворюванням щитовид
ної залози. За допомогою 
фонду Віктора Медведчука, 
який профінансував ці захо
ди, двадцять дітей вже про
лікувалися в Українському 
філіалі американського ін
ституту натуральної медици
ни. Хочу визначити, що по
чинаючи з жовтня, кожен 
тиждень на оздоровлення та 
лікування лягає нова дитина. 
Взагалі наш фонд робить 
дуже багато для дітей, які 
постраждали від Чорно
бильської аварії. Постійно 
організовується літнє оздо
ровлення хворих дітей у Че
хії та Словаччині.

- Які завдання ставить 
перед собою Міжнарод
ний благодійний фонд Свя
тої Марії?

- По-перше - відроджен
ня духовного генофонду ук
раїнського народу, саме тому 
основна наша діяльність 
спрямована на дітей. Сти- 
пендїі, які зараз отримують 
від нас обдаровані діти, 
дуже доречні, бо більшість 
з них проживає у малоза
безпечених сім’ях. Звісно, 
що два мільйони не вирі
шать усіх проблем, але ж 
зовсім незавадять. Щомі
сячну стипендію нині одер
жують двадцять три особи. 
По деяких з Них я хотіла б 
сказати окремо. Це юні ху
дожники та музиканти, юні 
співаки з фолькльорного ко
лективу «Дай боже», скри
паль Діма Ткаченко-, який 
став лауреатом другої пре
мії на міжнародному конкурсі 
юних скрипалів у Франції.

Одним із головних за
вдань фонду є також піклуван
ня про стареньких людей. Не

забуваємо й про ветеранів 
Великої Вітчизняної війни: 9 
травня відбулась з ними зус
тріч, ми вручили їм подарун
ки та влаштували концерт.

- Ганно Василівно, 26 
квітня - скорботна дата для 
всього нашого народу. У 
зв’язку з десятиріччям  
Чорнобильської трагедії 
якісь заходи проводились 
фондом Святої Марії?

Чорнобильської аварії, лікві
датори, льотчики-ліквідато. - 
ри, які в перші дні катастро
фи працювали на станції, 
лікарі, що надавали медич
ну допомогу постраждалим, 
як в зоні, так і за її межами.

- Чи є представництва 
фонду в інших містах Ук
раїни?

- На сьогодні від нашого 
фонду діє філіал у місті Ір-

ня з пропозицією щодо спів
робітництва. Спеціально для 
працівників станції таї зони 
відчуження ми могли б при
їхати з концертами наших 
юних стипендіатів.

- Які плани на майбут
нє у вашої добродійної 
організації?

- Готується акція, яка 
буде називатися «Поїзд здо
ров’я». Цей поїзд прослідує
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- 26 квітня у будинку вчи
теля в Києві Міжнародний 
благодійний фонд Святої 
Марії провів урочисту зуст
річ, на якій після концерту та 
поздоровлення були вручені 
присутнім пам'ятні подарун
ки та матеріальна допомога. 
На цей вечір були запроше
ні сім “ї загиблих внаслідок

щава Закар
патської області. 
Планується від
криття філіалів у 
Борисполі та 
Полтаві.

- Хто допо
магає вам у 
вашій роботі?

- У нас бага
то спонсорів з 
якими ми спів
робітничаємо. 
Серед них хочу 
відзначити при
ватний фонд 
Віктора М ед
ведчука, який 
нам дуже суттє
во допомагає у 
роботі. Дуже 
багато комер
ційних структур, 
Шевченківське 
відділення Про- 
мінвестбанку, 
Перкомбанк, Ак
ціонерне під- 
п р и є м с т в о  
«Оболонь», кон

дитерська фабрика «Світоч», 
компанія «Кока-кола» та ін.

На жаль, сьогодні не від 
кожного спонсора отримуєш 
матеріальну підтримку, тому 
часто коштів невистачає. По
шук нових спонсорів займає 
багато часу. Тому хочу звер
нутися до керівництва ЧАЕС, 
Адміністрації зони відчужен

маршрутом «Київ-Умань-Фе- 
одосія». У цьому заході бра
тимуть участь творчі дитячі 
колективи, які ми підтриму
ємо. Під час поїздки у ба
гатьох населених пунктах про
йдуть концерти цих ансамб
лів. З ними поїдуть діти, які 
потребують обов’язкового 
оздоровлення.

Серед наших планів від
новлення зони відпочинку у 
районі міста іршава, яка 
може стати місцем оздоров
лення багатьох хворих діток. 
Крім цього, хочемо налаго
дити лінію по виробництву 
соку. Нині цей екологічно 
чистий продукт конче необ
хідний для дітей Чорнобиля.

- Дуже дякую, Ганно 
Василівно, за інтерв’ю, ба
жаю особисто вам та Між
народному благодійному 
фонду Святої Марії успіхів 
у подальшій діяльності.

Для читачів додам - за 
великий внесок у справу со
ціального партнерства, за 
добродійницьку діяльність і 
підтримку соціально незахи- 
щених верств населення пре
зиденту Міжнародного бла
годійного фонду Святої Ма
рії присвоєно звання лауре
ата М іжнародної премії 
«Дружба», а фонд добра ще 
у 1994 році назвав її Жінкою 
року.

Ярослав ШАПОЧКА.


